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Verslag Algemene Leden Vergadering Golfvereniging De Batouwe 

19 april 2023 
 

Aanwezig: Aart van Voorthuizen (voorzitter) 

  Barend de Graaff (secretaris) 

  Rens Plandsoen (penningmeester) 

  Astrid Ridderbos (bestuurslid) 

  Anita Terlingen (bestuurslid; na verkiezing bij punt 7) 

  Marloes Gebuijs (officemanager en notulist) 

  24 leden 

1. Opening 

Voorzitter Aart van Voorthuizen heet iedereen van harte welkom. Speciaal welkom voor Lid van 

Verdienste Michiel Louman. 

 

Aart vraagt om een minuut stilte om de overleden leden (Anton Hoogveld, Henk van Koolwijk, Hans 

van Eck en oud-lid Anne Sevinga) te herdenken.  

Aart wijst erop dat het bestuur bij ziekte en overlijden graag een kaartje stuurt of anderszins 

aandacht geeft. Soms zal het lidmaatschap van de Golfvereniging voor leden echter bijzonder veel 

betekend hebben. In zo'n geval zou Aart zich kunnen voorstellen dat het bestuur extra aandacht 

besteedt aan ziekte of overlijden. De leden worden opgeroepen om het bestuur daar in een 

voorkomend geval op te wijzen. 

 

2. Mededelingen bestuur 

Aart haalt aan dat op de vorige ALV de aankondiging dat de nieuwjaarsreceptie naar de 

openingswedstrijd werd verplaatst een mededeling was. Dit was al eerder gecommuniceerd in de 

nieuwsbrief, maar blijkbaar overviel deze mededeling veel leden. Aart beseft dat dit anders 

aangepakt had moeten worden. Nogmaals uitgelegd dat het bestuur voor de ledenborrel gekozen 

heeft, omdat de opkomst bij de nieuwjaarsborrel steeds verder terugliep. De ledenborrel was een 

succes, dus ook volgend jaar zal er geen nieuwjaarsborrel zijn. 

 

Intussen – op de ledenborrel na afloop van de Openingswedstrijd – is al afscheid genomen van Lex 

van Houtert als voorzitter van de WeCo. Karin van Erven is zijn opvolger. 

 

Goed nieuws is dat Helma Zijlstra, ook al is zij geen lid meer, voorlopig voorzitter a.i. van de 

Communicatiecommissie blijft. Tot iemand is gevonden of zich aanmeldt voor deze functie. 

 

Het Matchplaykampioenschap voor de Jeugd is gespeeld. Er waren maar 2 deelnemers.  

Wat goed nieuws is voor de jeugd is dat er nu ook les in de baan (Kersen) wordt gegeven.  

A.s. vrijdag vinden de Koningsspelen voor schooljeugd plaats, ook op De Batouwe. 
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In het eerste weekend van oktober is het Betuws Batouwe Jeugd Open met veel topjeugd. 

 

De Commissie Natuur & Landschap heeft een plan geschreven om de baan te transformeren naar een 

parkbaan in Soelense landschapsstijl. Dit zal in de loop van dit jaar gestalte gaan krijgen.  

 

De hoge handicappers (hcp 36 en hoger) ontvangen binnenkort een enquête om ervaringen en 

wensen te inventariseren.  

 

Ons lid Cees van Duffelen heeft het initiatief genomen van de Koppelrondes. Het doel is om een brug 

te slaan tussen de nieuwe en bestaande leden, zodat de leden op een ontspannen manier (zonder 

wedstrijdelement) en op elk spelniveau elkaar leren kennen. Op die manier krijgen nieuwe leden 

makkelijker aansluiting met bestaande leden.   

 

In april is een opnieuw een training Beter en Gezond Golf gestart (golfles waarbij ook de 

fysiotherapeut betrokken is).  

 

De nieuwe website gaat binnenkort ‘live’. Marketing- en Communicatiebureau Yeps heeft als sponsor 

het grootste deel van de kosten voor rekening genomen en heeft hier de afgelopen maanden hard 

aan gewerkt om een aantrekkelijke website te realiseren.  

 

Later vanavond gaan we het hebben over een nieuw bestuurslid en ook dat in november de 

penningmeester en secretaris afscheid nemen en opgevolgd moeten worden.  

Aart laat de vergadering weten dat hij in november - met het aantreden van twee nieuwe 

bestuursleden - met een nieuw beleidsplan zal komen waarin de plannen voor de komende jaren 

uiteengezet zullen worden.  

 

3. Ingekomen stukken  

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

4. Notulen ALV 29 november 2022 

Deze worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 

5. Financieel jaarverslag 2022 

a. Toelichting door penningmeester Rens Plandsoen 

Kerngegevens 

Er is een lichte terugloop in ledental (van 1140 naar 1130). Instroom in 2022 van 80 volwassen leden 

(bijna de helft koos voor het 9holeslidmaatschap) en 12 jeugdleden. Eind december hadden 87 

volwassen leden opgezegd en 16 jeugdleden. 

Op dit moment zijn er weer 38 volwassen als nieuwe leden ingeschreven, maar slechts 1 jeugdlid.  

Ongeveer twee derde van het ledenbestand is 9holeslid. 

 

Ria van de Peet vraagt of er een ondergrens is aan het aantal 9-holesleden. Rens zegt dat hier nog 

niet over gesproken is. 

Lex vraagt of het bestuur een idee heeft waarom het aantal jeugdleden afneemt. Barend noemt o.a. 

het moment dat kinderen naar de middelbare school gaan. Marloes voegt toe dat ook ‘geen zin’ en 

‘kiest voor andere sport’ als reden wordt genoemd. Mieke van de Pasch vraagt of het aan het 
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verdwijnen van de Kleine Baan ligt, maar Barend ontkent dit, zeker nu er gelukkig ook op de Kersen 

gespeeld en getraind wordt door de jeugdleden.  

Roberto vraagt of er aan opgezegde jeugdleden gevraagd wordt waarom er opgezegd wordt.  

Marloes meldt dat dit zo is. Aart vindt dit wel een belangrijk punt voor de vereniging om aandacht 

aan te schenken. 

Bart van Gelderen meldt nog dat onlangs 8 jeugdleden geslaagd zijn voor het regelexamen.  

 

Bart van Gelderen merkt op dat het aantal bedrijfsleden in de loop der jaren aardig is toegenomen. 

Zijn zij ook lid van de vereniging? Ja, dat is zo. 

 

Staat van baten en lasten 2022 

Baten zijn iets hoger dan begroot. Dit komt o.a. door een hoger aantal nieuwe leden en het positieve 

verschil tussen de afdracht van de NGF en wat gefactureerd wordt aan de leden. 

De korting van ruim € 94.000 is toegekend aan de leden die in 2021 lid waren en dit in 2022 nog zijn. 

Ook na verrekening van de korting blijft het resultaat nog ruim € 24.000 in de plus. 

De personeelskosten zijn beperkt gebleven door het afsluiten van een goedkopere 

verzuimverzekering en omdat het aantal overwerkuren beperkt is gebleven.  

 

De kosten Hard- en software zijn hoger dan begroot, o.a. door het in een keer afschrijven van het 

digitale scherm in de commissiekamer. Daarnaast zijn dit jaar ook de kosten voor de website en app 

hierin opgenomen. Deze stonden eerder onder de Communicatiecommissie.  

 

Verder hebben de activiteiten in de Golfmaand minder gekost dan begroot. Ook het Jeugd BBJO was 

begroot op € 2500, maar kostte niet veel meer dan € 1000. Ook de WeCo is ruim binnen de begroting 

gebleven.  

 

Ivone Bergsma stelt vast dat er sprake is van een grote reserve. Ruim € 94.000 is teruggevloeid naar 

de leden d.m.v. een korting op de contributienota. Nu vloeit er toch weer bijna € 25.000 terug naar 

de reserve, terwijl wij deze juist omlaag wilden brengen. Zij wil het bestuur in overweging geven om 

hier aandacht aan te schenken.  

 

Astrid Ridderbos vraagt of Ivone een idee heeft over hoe het positieve saldo te besteden. Ivone haalt 

de hogere prijzen aan. Misschien kan er iets richting de leden worden gedaan, bijvoorbeeld met de 

contributie.  

Herman Steijger draagt een eerder voorgesteld idee aan. Hij weet dat er geen korting mag worden 

gegeven, maar hij wil het bestuur in overweging geven om aan het eind van het jaar te kijken of er 

teruggave van contributie kan worden gedaan.  

Het bestuur neemt deze suggesties mee. Hierover nadenken past binnen de visie die het bestuur gaat 

opstellen.  

 

Ivone Bergsma vraagt nog waarom er geen bedrag meer wordt gereserveerd voor het lustrum. Rens 

antwoordt dat dit komt, omdat er niet heel veel uitgegeven is in voorgaande edities en er voldoende 

staat gereserveerd (€ 22.500). 

 

Gail Groen vraagt of er geen geld kan worden besteed aan een trackman bijvoorbeeld. 
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Rens antwoordt dat dit in de ogen van het bestuur de verantwoordelijkheid van de BV is. Daarop 

reageert Marijke Siegers door te stellen dat de leden dan ‘gegijzeld’ worden door de BV, als daar geen 

actie wordt ondernomen. De leden zijn dan de dupe van het niet uitvoeren van de plannen.  

Axel Messing voegt daaraan toe dat hij vindt dat investeren in de baan (faciliteiten), bijvoorbeeld ook 

de oefenfaciliteiten, ten goede komt aan de leden.  

Rens blijft van mening dat de vereniging niet de verbetering van baan en faciliteiten moet gaan 

financieren.  

 

Aart zegt toe dat bovenstaande wordt meegenomen in de visie van het bestuur en dat er zal worden 

bekeken op welke manier het saldo van € 25.000 besteed kan worden. 

 

Balans 

De algemene voorziening heeft geen bestemming. Rens laat het aan zijn opvolger over om deze 

voorziening naar de verenigingsreserve over te hevelen.  

De overige voorzieningen hebben wel een bestemming o.a. voor Natuur&Landschap en het lustrum.  

 

Michiel Louman merkt op dat het bedrag dat nog staat op Nog te betalen renteloze lening aan ex-

leden een ereschuld van de vereniging naar die leden is. Hij stelt voor dat het bestuur dit jaar nog een 

poging doet om deze gelden aan de leden terug te geven. Als dat onmogelijk blijkt, dit bedrag naar de 

reserve overhevelen. 

 

Jos Overdijk trekt de conclusie dat we een rijke vereniging zijn. De vereniging hoeft echter niet zo rijk 

te zijn. Hij beveelt aan dit in de visie mee te nemen. Het is verenigingsgeld dat besteed kan worden 

binnen de begroting.  

 

b. Verslag Kascommissie 

Voorzitter van de Kascommissie, Koos de Bree doet verslag van de kascontrole op 6 april. Het 

volledige verslag is te lezen op de website. 

Hij beveelt het bestuur aan om het saldo op de Rekening-courant met de BV aan het eind van het jaar 

door de BV te laten tekenen voor akkoord. Ook adviseert de Kascommissie om nogmaals een 

inspanning te doen om de oud-leden te achterhalen die nog recht hebben op terugbetaling van de 

renteloze lening. 

Koos de Bree sluit af met de conclusie dat alle vragen adequaat beantwoord zijn en vraagt de ALV om 

decharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid in 2022. De ALV stemt in 

met applaus. 

 

6. Wijziging Huishoudelijk Reglement 

De voorgestelde wijzigingen zijn gepubliceerd op de website. Secretaris Barend de Graaff licht kort 

enkele wijzigingen toe. Alle verwijzingen naar de 9holesbaan en 9holesbaancommissie zij eruit 

gehaald.  

Het artikel over de kledingvoorschriften is aangepast (conform de geldende richtlijnen op De 

Batouwe).  

De Seniorencommissie wordt MIXwoensdagcommissie. 

Het artikel over clubkleuren/vlag/logo is eruit gehaald. Dit was achterhaald, omdat de vereniging met 

het golfcentrum als één entiteit zich naar buiten toe profileert. Er is nu een nieuw logo. 
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Michiel Louman had in zijn tijd in het bestuur een discussie met de ontwerper van het vorige logo 

n.a.v. kleine voorgestelde wijzigingen. Dit mocht niet zomaar aangepast worden.  

Barend antwoordt dat het huidige bestuur niet weet wie de ontwerper was. 

 

Barend vraagt de ALV, als er verder geen opmerkingen zijn, om in te stemmen met de voorgestelde 

wijzigingen. De ALV bevestigt die met applaus. 

 

7. Bestuur 

Aart introduceert Anita Terlingen en vraagt de aanwezige leden of zij kunnen instemmen met de 

voordracht van het bestuur om Anita te benoemen in het bestuur. De ALV stemt in middels applaus. 

Aart nodigt Anita uit aan de bestuurstafel te komen zitten en heet haar van harte welkom in het 

bestuur. 

 

8. Vacatures bestuur november 2023 (secretaris en penningmeester) 

In november 2023 nemen na 6 jaar zowel de secretaris als penningmeester afscheid van het bestuur. 

Het bestuur zal zich nog buigen aan de omschrijving van de profielen voor beide functies. Aart vraagt 

aan de aanwezigen om mee te denken over kandidaten of om zichzelf kandidaat te stellen.  

 

9. Vaststelling datum najaars-ALV: voorstel woensdag 29 november 2023 (onder voorbehoud)  

Voorlopig wordt deze datum aangehouden, maar op verzoek van Harry Kuyper (en mogelijk ook 

andere leden) zal binnen het bestuur gekeken worden of de ALV ook op andere weekdagen kan 

plaatsvinden (rouleren). Dit in verband met vaste verplichtingen van leden.  

 

10. Rondvraag 

Michiel Louman betreurt het ten zeerste dat de Nieuwjaarsreceptie is afgeschaft. Alle vorige jaren 

(m.u.v. coronajaren) was er een nieuwjaarsreceptie. Hij kijkt daar met plezier op terug. Altijd een 

gezellige opkomst. Het bestuur vertelt iets over de plannen voor het nieuwe jaar. Michiel heeft van 

veel leden hetzelfde geluid vernomen. Velen zijn teleurgesteld.  

Barend meldt dat er ruim van tevoren aangekondigd is – o.a. in de nieuwsbrieven - dat er geen 

nieuwjaarsreceptie zou zijn, maar een receptie/ledenborrel na afloop van de Openingswedstrijd, de 

start van het golfseizoen. Vorig jaar en ook dit jaar was dit ook een heel gezellige aangelegenheid.  

 

Herman Steijger stelt voor om de leden te vragen waar de voorkeur naar uitgaat.   

Wim Laponder vond de ledenborrel erg gezellig.  

Aart wil dit punt nog wel meenemen om in het bestuur te bespreken, maar benadrukt dat hij zelf de 

ledenborrel na afloop van de Openingswedstrijd zeer geslaagd vond. 

 

Henk van de Vreede begrijpt niet dat er zo weinig leden op de ALV komen. Is het mogelijk om in elk 

geval commissieleden te verplichten aanwezig te zijn?  

Ook wordt geopperd om de agenda interessanter te maken met bijzondere onderwerpen. Deze 

kunnen worden aangegeven door de commissies.  

Mieke van de Pasch ziet dat de ALV vooral is om de begroting vast te stellen en goedkeuring te 

verkrijgen voor het jaarverslag. Wat er speelt binnen de commissies kan ook op een andere manier, 

bijvoorbeeld het voorzittersoverleg. 

Aart bedankt voor de waardevolle tips vanuit de aanwezigen.  
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Frank Telleman stelt dat via de website vrij eenvoudig aan persoonlijke gegevens van alle leden is te 

komen, ook al staat het achter een login. De login is vrij eenvoudig. Het gaat om de beveiliging van de 

persoonsgegevens. Hij spreekt zijn bezorgdheid uit nu phishing aan de orde van de dag is.  

 

Barend weet dat de persoonsgegevens achter de login staat en gaat ervan uit dat de leden zorgvuldig 

met de persoonsgegevens van hun medeleden omgaan. De vereniging kent een privacyverklaring, 

waar de leden van op de hoogte (kunnen) zijn en weten hoe de vereniging de gegevens publiceert. 

 

11. Sluiting 

Om 21.30 uur sluit Aart de vergadering en bedankt hij iedereen voor de aanwezigheid en inbreng. Hij 

nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar.  

 

 

 

 

 

 


